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Protokół 6/20 
z posiedzenia Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 

w dniu  28 kwietnia 2020 roku 
    

Na ogólną liczbę 10 członków Komisji w posiedzeniu uczestniczyło 8. Na sali 
konferencyjnej obecnych było 7 radnych (lista obecności w załączeniu), natomiast 
Radny Tadeusz Kowalewski przedstawił opinie do proponowanych w porządku 
posiedzenia punktów drogą  mailową, na co zezwala art.15zzx ustawy z dnia 2 
marca 2020 r.  o  szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 
wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw.  

Nie uczestniczyli: 

- Radny Andrzej Podsiadło 

- Radny Stanisław Oszkinis 

Obrady otworzył i poprowadził Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski. 
Zapoznając się z listą obecności stwierdził prawomocność posiedzenia, powitał 
zebranych,  przedstawił proponowany porządek obrad następnie poprosił o uwagi do 
proponowanego porządku. Zwrócił uwagę, że nie dotarły do Komisji materiały  
z Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji odnośnie „Analizy zawartych umów najmu, 
użyczenia i pozyskiwanych dochodach w 2019 r. w obiektach zarządzanych przez 
MOSiR” mimo, że MOSiR ma to w swoim planie pracy i zaproponował zdjęcie tego 
punktu z porządku dzisiejszego posiedzenia i przesunięcie go na następne 
posiedzenie.  

Komisja nie zgłosiła więcej uwag i   w wyniku głosowania 6 głosami za, przy braku 
przeciwnych i wstrzymujących się głosów przyjęła po zmianach  następujący 
porządek dzienny: 

1. Przyjęcie protokołu nr 5/20 z dnia  19 marca 2020  roku. 

2. Informacja o aktualnej sytuacji na lokalnym rynku pracy w mieście oraz 

działaniach podejmowanych przez miasto i Urząd Pracy w zakresie 

przeciwdziałania bezrobociu. Bezrobocie wśród osób młodych i osób 

niepełnosprawnych na terenie miasta. – druk nr 387 

3. Zaopiniowanie sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta 

Łomży z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 

3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie za 2019 rok – druk nr 390 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  przystąpienie   

do Programu „Opieka wytchnieniowa edycja 2020” – druk nr 391,391A 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie finansowania zadań ze środków 

Państwowego  Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w zakresie 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych w 2020 roku – druk 

nr 395,395A 
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6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok  

w działach merytorycznie podległych Komisji – druk nr  394,394A z 

autopoprawką 

7. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Ad. 1 

Przyjęcie protokołu nr 5/20 z dnia  19 marca 2020  roku. 

Komisja  nie zgłosiła uwag i  w wyniku głosowania 6 głosami za, przy braku głosów 
przeciwnych i wstrzymujących przyjęła protokół nr 5/20 z dnia  19 marca 2020  roku. 

Ad. 2 

Informacja o aktualnej sytuacji na lokalnym rynku pracy w mieście oraz działaniach 
podejmowanych przez miasto i Urząd Pracy w zakresie przeciwdziałania bezrobociu. 
Bezrobocie wśród osób młodych i osób niepełnosprawnych na terenie miasta -  druk 
nr 387 

Pan Mieczysław Bieniek – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy przedstawił  
informację o aktualnej sytuacji na lokalnym rynku pracy w mieście oraz działaniach 
podejmowanych przez miasto i Urząd Pracy w zakresie przeciwdziałania bezrobociu. 
Bezrobocie wśród osób młodych i osób niepełnosprawnych na terenie miasta  
zgodnie z drukiem  nr 387, w załączeniu do protokołu.  

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  stwierdził, że trochę go 
przeraziły dane jeżeli chodzi o kwiecień i poprosił Dyrektora o powtórzenie informacji 
ile osób się zarejestrowało. 

Pan Mieczysław Bieniek – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy stwierdził, że 
zarejestrowało się niewiele, tylko mówił, że bardzo dużo wpłynęło wniosków  
o pomoc. Osób się zarejestrowało w sumie w tym miesiącu 255, tyle mniej więcej co 
w roku ubiegłym. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski   poprosił o wyjaśnienie czy to 
jest za zasadzie zwolnień z pracy. 

Pan Mieczysław Bieniek – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy stwierdził, że nie, to 
jest „normalny ruch”. Jest na pewno trochę i zwolnień z pracy, ale to nie są takie 
liczby, żeby „rzucały na kolana”. To jest na poziomie każdego miesiąca. Na 255  
w sumie zarejestrowanych, 111 jest uprawnionych do zasiłku, z reguły to było w 
granicach 20 %, czyli można domniemywać, że wśród tych osób jest sporo osób, 
które mają dłuższy staż pracy, bo przyznanie prawa do zasiłku zależy od ilości 
przepracowanych dni, konkretnie 365, czyli dokładnie rok, ale to się rozlicza na dni  
w przeciągu ostatnich 18 miesięcy przed zarejestrowaniem. 

Radny Artur Nadolny zwrócił uwagę, że Dyrektor wspomniał, że jest 500 osób 
zarejestrowanych, 111 do zasiłku, to daje około 20 % czyli stan jest jakby z tamtego 
roku.  

Pan Mieczysław Bieniek – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy stwierdził, że 
zarejestrowało się 255, ale ogółem jest zarejestrowanych 502 osoby.  

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski   poprosił o wyjaśnienie jak jest 
ze środkami publicznymi, czy jest jakaś szansa na środki publiczne. 
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Pan Mieczysław Bieniek – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy wyjaśnił, że na 
aktywizację osób bezrobotnych zostały pieniądze na projektach tych dla osób 
młodych i na tym dla osób powyżej 30 roku życia, ale spadło zainteresowanie nimi  
w tej chwili, praktycznie nowe wnioski na aktywizacje osób bezrobotnych nie 
wpływają. 

Więcej pytań Komisja nie zgłosiła. 

Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się  przyjęła informację o aktualnej sytuacji na lokalnym rynku pracy 
w mieście oraz działaniach podejmowanych przez miasto i Urząd Pracy w zakresie 
przeciwdziałania bezrobociu. Bezrobocie wśród osób młodych i osób 
niepełnosprawnych na terenie miasta. 

Ad. 3 

Zaopiniowanie sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta 
Łomży z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie za 2019 rok – druk nr 390 

Pani Karolina Krzykowska - p.o. Naczelnik Wydziału Kultury, Sportu i Inicjatyw 
Społecznych przedstawiła  sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu 
Współpracy Miasta Łomży z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o 
których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie za 2019 rok zgodnie z  drukiem nr 390, w załączeniu do 
protokołu. 

Komisja nie zgłosiła pytań. 

Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się  pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z realizacji Rocznego 
Programu Współpracy Miasta Łomży z Organizacjami Pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2019 rok. 

Ad. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  przystąpienie   

do Programu „Opieka wytchnieniowa edycja 2020” – druk nr 391,391A 

Pan Wiesław Jagielak – Dyrektor MOPS przedstawił wniosek w sprawie wyrażenia 

zgody na  przystąpienie  do Programu „Opieka wytchnieniowa edycja 2020” zgodnie 

z  drukiem nr 391,391A, w załączeniu do protokołu. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski   poprosił o wyjaśnienie czy na 

terenie Łomży mamy dużo takich osób. 

Pan Wiesław Jagielak – Dyrektor MOPS wyjaśnił, że 7 opiekunów będzie 

zatrudnionych, natomiast będziemy mieli 13 środowisk. Dodał, że to z roku na rok 

pomału się rozwija, bo wiemy, że na siłę nie możemy wejść w te środowiska, musi 

być akceptacja, żeby w tych środowiskach świadczyć usługi. 

Radna Edyta Śledziewska poprosiła o wyjaśnienie od kiedy ta opieka wytchnieniowa 

będzie realizowana, czy już w okresie wakacyjnym rodzice osób  

z niepełnosprawnością głębszą będą mogli skorzystać z opieki wytchnieniowej  

i w jaki sposób, bo myślała, że tę opiekę wytchnieniową będzie organizował 
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łomżyński Dom Pomocy Społecznej, a teraz widzi, że to idzie w takim kierunku, żeby 

jednak w środowisku. 

Pan Wiesław Jagielak – Dyrektor MOPS wyjaśnił, że tutaj mogła być świadczona 

opieka w postaci usług opiekuńczych w środowisku, czyli w domu, jak również mogła 

być świadczona opieka dwutygodniowa poprzez umieszczenie takiej osoby gdzieś  

w Domu Pomocy Społecznej. W związku z tym, że w tej chwili jest ta pandemia Dom 

Pomocy Społecznej wycofał się z tego, a więc nie mógł angażować w to środków, jak 

również rodziny nie za bardzo chcą, aby oddawać w inne środowisko dzieci  na okres 

2 tygodni. Taka opieka jest bardzo wskazana, bo jeżeli takie dziecko by trafiło do 

DPS na te dwa tygodnie cała rodzina by mogła odpocząć, wyjechać np. na wczasy, 

ale na chwilę obecną nasze środowiska „nie dorosły do tego”. Cały czas pracownicy  

prowadzą pracę socjalną pod tym kątem, żeby w przyszłości nam to zaczęło 

wychodzić. 

Radna Edyta Śledziewska poprosiła o wyjaśnienie czy poza DPS ta opieka może być 

w środowisku organizowana. 

Pan Wiesław Jagielak – Dyrektor MOPS wyjaśnił, że te 176 tys. zł, które otrzymają 

będzie na zapewnienie usług w środowiskach, które mamy. Jest w tej chwili 

rozpoznane 13 środowisk, które chcą, aby taka opieka była świadczona i ta opieka 

będzie w tych środowiskach świadczona. 

Radna Edyta Śledziewska poprosiła o wyjaśnienie czy w środowisku to będzie tak jak 

w domu pomocy. 

Pan Wiesław Jagielak – Dyrektor MOPS stwierdził, że nie, Dom Pomocy Społecznej 

to jest w ogóle co innego. Opiekunka przyjdzie do środowiska i wyręczy  

w obowiązkach rodzica czy rodziców na jakiś czas. To jest w domu. To jest 40 godzin 

miesięcznie. 

Radna Edyta Śledziewska zapytała jak długo może to być kontynuowane, czy jeden 

miesiąc.  

Pan Wiesław Jagielak – Dyrektor MOPS stwierdził, że w zależności od potrzeb. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski poprosił o wyjaśnienie czy 

mamy zabezpieczenie w opiekunkach w tym momencie, czy jest jakiś problem  

z opiekunkami, jeżeli chodzi o tę opiekę. 

Pan Wiesław Jagielak – Dyrektor MOPS  wyjaśnił, że te świadczenia będą 

świadczone w ramach umowy zlecenia i na tę formę ma zabezpieczone opiekunki, 

które wejdą w środowiska. Nie może robić umowy o pracę, z tego względu, że to nie 

są regularne godziny i zatrudniając na umowę o pracę opiekunkę musiałby jej 

zapewnić cale 8 godzin pracy, a przy takich usługach czasami jest to niemożliwe. 

Więcej pytań Komisja nie zgłosiła. 

Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na  przystąpienie  do Programu „Opieka wytchnieniowa edycja 2020”. 

 

Ad. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie finansowania zadań ze środków 
Państwowego  Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w zakresie 
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rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych w 2020 roku – druk nr 
395,395A 

Pan Wiesław Jagielak – Dyrektor MOPS przedstawił wniosek w sprawie 

finansowania zadań ze środków Państwowego  Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w zakresie rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych w 2020 roku, zgodnie z  drukiem  nr 395,395A, w załączeniu do 

protokołu. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski   poprosił o wyjaśnienie jak było 

w ubiegłym roku, czy jest jakaś zmiana, czy takie same są proporcje. 

Pan Wiesław Jagielak – Dyrektor MOPS wyjaśnił, że  w ubiegłym roku turnusy 

rehabilitacyjne to było 115 tys. zł, czy tutaj jest wzrost prawie o 70 tys. zł, likwidacja 

barier architektonicznych i technicznych oraz komunikowanie się było 65 tys. zł, w tej 

chwili jest 100 tys. zł, przedmioty ortopedyczne było 246 tys. zł, w tej chwili jest 280 

tys. zł, dofinansowanie dla organizacji pozarządowych na sport, kulturę i rekreację 

jest w tej chwili 35 tys. zł, w tamtym roku było 26.370 zł, czyli we wszystkich tych 

działach jest wzrost, bo jest około 200 tys. zł więcej w stosunku do zeszłego roku, 

największy wzrost jest w turnusach rehabilitacyjnych. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski zapytał czy jest to 

udokumentowane, że jest taka potrzeba, wzorem lat ubiegłych. 

Pan Wiesław Jagielak – Dyrektor MOPS  stwierdził, że  jest taka potrzeba i zawsze 

mniej więcej ten podział  jest w oparciu o zgłoszone wnioski, które będą realizowane 

w oparciu o środki PFRON. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  stwierdził, że osoby 

niepełnoprawne w mieście czekają na pieniądze, rozumie, że teraz będzie rozdział 

tych pieniędzy. 

Pan Wiesław Jagielak – Dyrektor MOPS  wyjaśnił, że   w chwili kiedy zostanie 

podjęta uchwała, przystępują do realizacji tych zadań, o których wspomniał. Wnioski 

już są zbierane. 

Więcej pytań Komisja nie zgłosiła. 

Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za, przy braku głosów przeciwnych  

i  wstrzymujących się  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

finansowania zadań ze środków Państwowego  Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w zakresie rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych w 2020 roku. 

 

Ad. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok  
w działach merytorycznie podległych Komisji – druk nr  394,394A z autopoprawką 

Pani Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta  przedstawiła wniosek w sprawie zmian  
w budżecie miasta na 2020 rok w działach merytorycznie podległych Komisji , 
zgodnie z drukiem nr  394,394A z autopoprawką, w załączeniu do protokołu. 

Komisja nie zgłosiła pytań. 
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Komisja w wyniku głosowania 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i 1 
wstrzymującym się  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 
budżecie miasta na 2020 rok w działach merytorycznie podległych Komisji. 

Ad. 7  

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  przedstawił wniosek  lekarzy 
specjalistów skierowany do Dyrektora Szpitala Wojewódzkiego w Łomży (pismo w 
załączeniu do protokołu), który Komisja Rodziny, Sportu i Zdrowia otrzymała do 
wiadomości. 

Radny Zbigniew Prosiński stwierdził, że chciałby przypomnieć o jednym temacie, czy 
to na biurko Prezydenta trafił wniosek WOPR odnośnie zakupu sprzętu służącego do 
ratownictwa wodnego. WOPR zwracał się z prośbą o dofinasowanie, a z tego co wie 
kąpielisko będziemy mieli tylko przez jeden miesiąc. Pozwolenie jest na jeden 
miesiąc, jak to zorganizować, to już pewnie kwestia konkursu, tutaj też pewnie będzie 
to duży kłopot, bo wiadomo, że niełatwo podzielić plażę, żeby zachować odległości, 
które są w tej chwili sugerowane. Chciałby zwrócić uwagę na jedną rzecz, bo 
wiadomo, że jakieś te środki zostaną, także prośba do Pana Prezydenta i do Pani 
Skarbnik, żeby te środki, które zaoszczędzimy na tym, że tego kąpieliska nie będzie 
przez całe wakacje, przekazać na zakup tego sprzętu, bo siłą rzeczy jeżeli to 
kąpielisko przestanie funkcjonować, to jest pewny, że jednak kąpiący się będą 
korzystać z dzikich kąpielisk, a warto by było nad bezpieczeństwem mieszkańców 
czuwać, a jeżeli WOPR takiego sprzętu nie będzie miał to niestety nie wyobraża 
sobie jak tam dotrzeć. Wniosku nie będzie pisał, na razie stara się to zakreślić, żeby 
Pan Prezydent pamiętał o tym, bo ten sezon prawdopodobnie się zaraz rozpocznie, 
bo robi się ciepło i ma co czekać do wakacji, bo te niebezpieczeństwa mogą 
powstawać już wcześniej. Poprosił, żeby poszukać, nie wie ile taki skuter kosztuje, 
WOPR prawdopodobnie  jakieś środki ma, ale są niewystarczające. Już wcześniej 
widział, że jakieś zbiórki były organizowane, ale w dzisiejszych czasach wiadomo,  
że te zbiórki w większości są kierowane na pomoc, na walkę z COVID-19. Poprosił, 
żeby pochylić się nad tym tematem. 

Pan Andrzej Stypułkowski -  Zastępca Prezydenta Miasta  wyjaśnił, że cały czas 
analizują sytuację związaną z COVID-19, ze skutkami jakie przyniesie dla naszego 
budżetu miasta. Ten wniosek, który został złożony przez WOPR osobiście widział, 
trudno w tej chwili powiedzieć, czy odpowiedź już wyszła  czy nie, natomiast tego czy 
plaża zostanie uruchomiona, nie  wiemy. Nie wiemy jak się rozwinie sytuacja 
związana z koronawirusem, więc to cały czas będą analizowali, natomiast to, że 
potencjalnie ta plaża zostałaby uruchomiona, nie mamy pewności, że spółczesność 
będzie korzystała z dzikich miejsc. Pewności w tym zakresie nigdy nie będziemy 
mieli. Nie wiemy jak ta sytuacja się rozwinie, cały czas będziemy analizować i jeżeli 
finanse miasta na to pozwolą, a każdy jest zainteresowany tym, żeby ten budżet 
wyglądał optymalnie i żeby zbędnych wydatków nie ponosić, jeżeli będzie możliwość, 
żeby wydatek taki z budżetu miasta ponieść, wtedy się zdecydujemy.  Dziś trudno  
w tym zakresie decydować. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski   stwierdził, że nie wiadomo co 
się dzisiaj wydarzy, trudno dziś decyzje podejmować w takich rzeczach turystyka itd. 

Radny Zbigniew Prosiński stwierdził, że to nie jest taka sprawa, bez której możemy 
się obyć, bo możemy oszczędzać gasząc światła na ulicach, ale w takich kwestiach 
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byłby ostrożny, bo jednak to też jest bezpieczeństwo i też pewnego rodzaju 
zagrożenie, któremu powinniśmy też zapobiegać czy też być przygotowanym na to, 
że jeżeli coś się wydarzy, to będzie można udzielić pomocy w razie jakiegokolwiek 
wypadku, także na tym to jednak by nie oszczędzał. To czy zorganizujemy kąpielisko 
to w dużej mierze zależy od władz, bo to miasto musi ogłosić na organizację takiego 
kąpieliska. Z tego co wie to na jeden miesiąc „Wody Polskie” już wydały takie 
zezwolenie. 

Pan Andrzej Stypułkowski -  Zastępca Prezydenta Miasta  wyjaśnił, że też tak nie jest 
do końca, że to czy kąpielisko czy plaża zostaną uruchomione tylko i wyłącznie 
zależy od nas. Wiemy w jakiej rzeczywistości  w tej chwili funkcjonujemy i to czy 
nawet imprezy masowe czy inne wydarzenia, miejsca, które posłużą do zapewnienia 
kultury czy też innych elementów rozrywki zostaną uruchomione to od nas 
niezależne, ponieważ nie jesteśmy w stanie przewidzieć jak sytuacja się rozwinie  
i tego czy konkurs zostanie rozpisany, czy nie będzie musiał być unieważniony z racji 
tego, że taka, a nie inna sytuacja jest w państwie, czyli w tej sytuacji jakby nie do 
końca wszystko zależy od nas. Będziemy mieli pewność w 100 %, że będzie możliwe 
uruchomienie plaży, wtedy będziemy zastanawiali się skąd takie środki  
zabezpieczyć, a po drugie jeżeli konkurs zostanie ogłoszony w zakresie 
uruchomienia plaży, to rozumie, że podmioty, które będą stratowały w tym konkursie 
będą miały sprzęt, który w 100 % zabezpieczy bezpieczeństwo osób, które będą 
korzystały z takiej plaży. 

Radny Artur Nadolny zwrócił uwagę, że sprzęt do WOPR kupujemy nie na rok, tylko 
kupujemy  na lata, więc to się przyda i w przyszłych latach, więc jeżeli takie środki 
będą możliwe, to prosi o przekazanie i również się przyłącza do tego wniosku, a wie, 
że WOPR nie tylko w sezonie letnim sprawuje opiekę nad tymi wodami, tylko też 
poza.  

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski   stwierdził, że co do jednego 
zgodzi się z Radnym, że faktycznie nie unikniemy, że jak się zrobi ciepło młodzież 
będzie chodziła nad rzekę, bo chodzi w miejsca do tego niewyznaczone i to jest 
więcej niż pewne, więc wydaje mu się, że tak jak plaże na Bałtyku będą na pewno 
też uruchomione. Myśli, że nic by się nie stało jak byśmy taką decyzję, konkurs 
ogłosili jako miasto, oczywiście z obostrzeniami, których trzeba by było dopilnować, 
to już ten kto wygrałby taki konkurs, musiałby się tym zająć, natomiast nie unikniemy 
tego, co Radny powiedział, że młodzież będzie chodziła nad rzekę się kąpać, bo tak 
jest. 

Pan Andrzej Stypułkowski -  Zastępca Prezydenta Miasta  stwierdził, że to czy plaża 
zostanie uruchomiona to też  jest nie do końca od nas zależne, natomiast jeżeli 
będziemy mieli pewność, to wtedy możemy nad tym się pochylić. Z korespondencji, 
której WOPR był autorem nie wynika jakoby oni nie posiadali takiego sprzętu, który 
powodowałby, że nie są w stanie zabezpieczyć w 100 % bezpieczeństwa osób, które 
potencjalnie korzystałyby z plaży, tylko ten zakup sprzętu usprawniłby ich 
działalność. 

Radny Zbigniew Prosiński stwierdził, że nie mogą się cały czas koncentrować wokół 
plaży, bo tak jak mówił, WOPR od kiedy lód zejdzie patroluje. Nie chodzi już  
o bezpieczeństwo samych kąpiących się na plaży, w przypadku kiedy byłaby 
zorganizowana, bo wtedy zabezpieczenie jest odpowiednie na miejscu, chodzi  
o patrolowanie całej rzeki, bo nie tylko kapiący się, ale korzystają również wędkarze  
i różne rzeczy się zdarzają nad tą rzeką.  Chodzi o to, żeby to bezpieczeństwo było 
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cały czas zachowane i z tego co wie ten sprzęt mają trochę przestarzały, bo w 
WOPR się trochę zmieniło, ostatnie zakupy nie wie kiedy były poczynione, ale 
wydaje się, że jedna łódź, ta hybryda, nadaje się do użytku. Nie ma skutera, jedna 
łódź jest naprawdę stara, gdzie  wypłynąć na patrol, czy akcję i kończyć ten patrol na 
wiosłach to też nie jest tak lekko. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  zapytał „jakiego rzędu to są 
środki na zakup skutera”.  

Radny Mariusz Tarka stwierdził, że 50 tys. zł. 

Pani Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta stwierdziła, że WOPR nie jest naszą 
jednostką, nie mamy obowiązku, a nawet nie możemy. Musielibyśmy kupić ten sprzęt 
i ewentualnie użyczać, to nie jest takie proste dla stowarzyszenia kupić sprzęt.  

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski   stwierdził, że wyjście z sytuacji 
zawsze można znaleźć, bo można kupić sprzęt dla jednostki miejskiej, natomiast 
wypożyczyć na usługi WOPR. 

Pan Andrzej Stypułkowski -  Zastępca Prezydenta Miasta  stwierdził, że do tego, 
żeby wniosek WOPR mógł być pozytywnie rozpatrzony wymagana jest zgoda Rady 
Miejskiej, więc jeżeli Państwo radni przychylą się do takiego wniosku, podejmą 
uchwałę, która będzie ten temat rozpatrywała pozytywnie to Prezydentowi i urzędowi 
nie pozostaje nic innego jak tylko wykonać tą uchwałę. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski   stwierdził, że radny złożył 
wniosek, trzeba poszukać złotego środka, Pan Prezydent, Pani Skarbnik poszukają 
złotego środka „jak to ubrać w piórka” i trzeba by było pomyśleć nad tym naprawdę, 
bo wszyscy jesteśmy za tym. Myśli, że dopilnują tego tematu, żeby to się tak stało. 

Komisja nie zgłosiła więcej spraw i wniosków. 

W związku z wyczerpaniem porządku dziennego Przewodniczący obrad 
zamknął posiedzenie komisji.  

 
 
           Przewodniczący Komisji                                        

       Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 
 
 
                Andrzej Wojtkowski                                                          
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